

REGISTRATION FOR FILMS IN THE 2025 OFFICIAL SELECTION IS NOW OPEN!

Since 2016, the Liège International Comedy Film Festival has been the only festival in Europe entirely dedicated to international comedies. Each year, it brings together nearly 22,000 festival-goers to celebrate comedy in all its forms: pure, surreal, social, romantic, dramatic, burlesque, dark or musical.

For this 10th edition, which will take place from Wednesday 5 to Sunday 9 November 2025, **the registration deadline is Friday 5 September at 11:59 p.m.**

It is essential that the registration form be completed and validated by this date.

Since 2016, the Liège International Comedy Film Festival has offered a **selection of short and feature-length films** that reflect the diversity of languages, peoples and cultures in international cinema. Since 2022, **documentaries** (portraits or biographies of comedy figures) have also been eligible, outside the competition.

All competitions are crowned with a Crystal Bull, awarded at the closing ceremony of the Festival at the Forum de Liège. The Golden Bull is awarded for the FIFCL Grand Prix, in the short and feature film categories.

The films are divided into several sections:

- ✓ **Official competition** (short and feature films)
- ✓ **Out of competition** (opening and closing films)
- ✓ **Special screenings** (feature films)
- ✓ **Belgian cinema screening** (100 % Belgian short films)
- ✓ **Views of Europe screening** (short films from all over Europe)

The Selection Committee is solely responsible for determining the section in which a selected film will be screened.

Conditions:

- ✓ The registration fee (€10) must be paid at the time of online registration (using the form below) and is entirely payable by the producer/sender. If your film is not selected by the festival committee, the registration fee will not be refunded.
- ✓ The competition is open to feature films and short films, as well as documentaries, comedies, unreleased films, Belgian or international productions, made during the 12 months preceding the FIFCL.

- ✍ To be eligible, a feature film must be **longer than 60 minutes**.
- ✍ The Festival does not accept films **between 20 and 60 minutes** in length (a short film of 20 minutes and 1 second is not eligible).
- ✍ Films equal to or less than 20 minutes in length may be submitted for selection in the short film category.
- ✍ Films in competition may not have been broadcast on the Internet or released on DVD.
- ✍ A password-protected Internet link is required (e.g. on Vimeo). We do not accept DCPs, USB sticks, DVDs or any other physical media for viewing films and documentaries.
- ✍ If selected, the final copy of the film must be delivered to Liège by **Friday 17 October 2025 at the latest**.
- ✍ **The selection committee may view a film**
 - WITHOUT subtitles if the original language of the film is French or English.
 - WITH French or English subtitles for other languages.

IF YOUR FILM IS SELECTED

- ✍ You will be notified before the official press conference scheduled for late September.
- ✍ The film must be sent to Gofilex (Gofilex will then send your film to the Festival via network).
- ✍ The Film Department will provide you with all the necessary information in due course, but only if your film is selected.

INFORMATION

THE OFFICIAL FESTIVAL WEBSITE

www.fifcl.be

FESTIVAL CONTACT

Film Department
Sélection Officielle
109, rue Louvrex – 4000 Liège – Belgique
Email : info@fifcl.be / programmation@fifcl.be

FESTIVAL PUBLIC RELATIONS AGENCY CONTACT

CARACAScom scrl – Public relations agency
173-175, rue Barastraat – B 1070 Bruxelles – Belgique
Email : info@caracascom.com
Tél : +32 2 560 21 22

L'INSCRIPTION DES FILMS À LA SÉLECTION OFFICIELLE 2025 EST OUVERTE !

Depuis 2016, le Festival International du Film de Comédie de Liège est le seul festival en Europe entièrement dédié aux comédies internationales. Il rassemble chaque édition près de 22 000 festivaliers autour de la comédie sous toutes ses formes : pure, surréaliste, sociale, romantique, dramatique, burlesque, noire ou musicale.

Pour cette 10^e édition, qui se tiendra du mercredi 5 au dimanche 9 novembre 2025, **la date limite d'inscription est fixée au vendredi 5 septembre à 23h59.**

Il est impératif qu'à cette date, la fiche d'inscription soit remplie et validée.

Depuis 2016, le Festival International du Film de Comédie de Liège propose **une sélection de courts et longs métrages**, reflets de la diversité des langues, des peuples et des cultures du cinéma international. Depuis 2022, **les documentaires** (portraits ou biographies de figures de la comédie) sont également éligibles, hors compétition.

Les compétitions sont toutes couronnées par un Taureau de Cristal, décernés lors de **la clôture du Festival** au Forum de Liège. Le Taureau d'Or récompense le Grand Prix du FIFCL, catégorie courts et longs-métrages.

Les films sont répartis en plusieurs sections :

- 🏆 **Compétition officielle** (courts et longs-métrages)
- 🏆 **Hors compétition** (film d'ouverture et film de clôture)
- 🏆 **Séances Spéciales** (longs-métrages)
- 🏆 **Séance Cinéma belge** (courts-métrages 100 % belges)
- 🏆 **Séance Regards sur l'Europe** (courts-métrages issus des quatre coins de l'Europe)

Le Comité de sélection est seul habilité à déterminer la section dans laquelle un film sélectionné sera projeté.

Les conditions :

- 🏆 Les frais d'inscription (10€) sont à régler au moment de l'inscription en ligne (via le formulaire ci-dessous) et sont entièrement à la charge du producteur/expéditeur. Si votre film n'est pas sélectionné par le comité du festival, les frais d'inscription ne seront pas remboursés.
- 🏆 La compétition est ouverte aux longs et courts-métrages, ainsi qu'aux documentaires, de comédie, inédits, de production belge ou internationale, ayant été réalisés au cours des 12 mois précédant le FIFCL.

- ✍ Pour être sélectionnable, un long-métrage doit avoir une durée supérieure à 60 minutes.
- ✍ Le Festival n'accepte pas les films d'une durée comprise entre 20 et 60 minutes (un court-métrage de 20 minutes et 1 seconde n'est pas éligible).
- ✍ Les films d'une durée égale ou inférieure à 20 minutes peuvent être présentés à la sélection des courts-métrages.
- ✍ Les films en compétition ne peuvent avoir été diffusés sur Internet ou être sortis en DVD.
- ✍ Un lien Internet avec mot de passe est obligatoire (ex. : sur Vimeo). Nous n'acceptons pas l'envoi d'un DCP, d'une clé USB, d'un DVD ou de tout autre support physique pour visionner les films et documentaires.
- ✍ En cas de sélection, la copie définitive du film devra impérativement être livrée à Liège au plus tard le vendredi 17 octobre 2025.
- ✍ **Le comité de sélection pourra visionner un film**
 - SANS sous-titres si la langue originale du film est le français ou l'anglais.
 - AVEC des sous-titres en français ou en anglais pour les autres langues.

SI VOTRE FILM EST SÉLECTIONNÉ

- ✍ Vous serez prévenu avant la conférence de presse officielle programmée fin septembre,
- ✍ Le film doit être envoyé à la société Gofilex (Gofilex enverra ensuite votre film au Festival par réseau).
- ✍ Le Département Films vous donnera toutes les indications en temps voulu uniquement si votre film est sélectionné.

INFORMATIONS

LE SITE OFFICIEL DU FESTIVAL

www.fifcl.be

CONTACT FESTIVAL

Département Films
Sélection Officielle
109, rue Louvrex – 4000 Liège – Belgique
Email : info@fifcl.be / programmation@fifcl.be

FESTIVAL PUBLIC RELATIONS AGENCY CONTACT

CARACAScom scrl – Agence de relations publiques
173-175, rue Barastraat – B 1070 Bruxelles – Belgique
Email : info@caracascom.com
Tél : +32 2 560 21 22